
Alb� (CiU) veu com un «frac�s« la situaci�

actual de l«her�ncia Anll�

L'alcaldable deixa oberta la porta tant a subhastar els

immobles com a fer-ne concessions

CARLES TORRAMAD�

L'alcaldable de Converg�ncia i Uni� a l'Ajuntament de Sant Feliu de Gu�xols, Joan

Alfons Alb�, considera que s�n els regidors d'un consistori els que han de marcar

el ritme de l'administraci�. Aix�, aposta amb la seva candidatura per aportar noves

idees i una nova maner de fer a l'Ajuntament amb una estructura transversal i no

piramidal. Aix�, ahir va informar que dels nou primers llocs de la llista, sis s�n

persones que mai han estat vinculades a la pol�tica. Entre els regidors que

segueixen de CiU hi ha Quim Clar� i Magdalena Lupi��ez, no ho fa l'anterior cap

de llista i successor d'Alb� el 2004 a l'alcaldia, Miquel Lobato. De l'her�ncia dels

Anll�, Alb� veu com un "frac�s" la situaci� actual amb qu� es troba, quasi 9 anys

despr�s que morissin els propietaris.

Sobre aquest tema, Alb� aposta perqu� l'Ajuntament i la Direcci� General de

Patrimoni de la Generalitat escullin ja sigui la subhasta o la concessi� dels edificis,

per� que "la millor f�rmula �s la que doni millor r�dit per a la ciutat". Per Alb�,

per�, veu menys atractiva la concessi� que la subhasta, en tot cas, assegura que

s'han de mirar totes les possibilitats: "No hi ha cap l�nia marcada. Qui en s�piga ho

decidir�". L'anterior govern del socialista Pere Alb� apostava per la concessi�

d'algun dels establiments, mentre que l'actual (integrat per CiU i TSF) ho fa per la

subhasta. Tamb� veu molt important que "els paquets immobiliaries siguin

atractius" per la gent interessada.

El convergent veu com "un frac�s que l'her�ncia estigui com est� ara; l'important

�s el resultat i tot est� tancat i barrat". I va afegir que mentre fou alcalde, les

negocacions amb la Generalitat anaven per bon cam� fins que va arribar el

tripartit, quan "tot es va aturar". Si entra al govern, assegura que treballar� per

"accelerar-ho tot el possible".

Quant al dest� dels diners que surtin de l'her�ncia, Alb� t� clar que han d'anar

destinats a un projecte que m� benefici� la ciutat, i aquest �s el Thyssen.

L'aparcament del passeig dels Gu�xols �s una de les prioritats per afavorir el

comer�, alhora que va plantejar que si el Festival de Porta Ferrada �s una eina

molt important de promoci� s'ha d'utilitzar per desestacionalitzar la temporada i,

possiblement, canviar-lo de dates i fer-lo el juny, la primera quinzena de juliol o el

setembre. Referent al cartell, aposta perqu� "decideixi gent que en s�piga".

Joan Alfons Alb� veu crucial dinamitzar l'economia local i treballar en la

reorganitzaci� dels treballadors municipals. Tamb� considera important aprofitar

les sinergies que pot tenir amb CiU en les altres administracions.
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